
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Søndergård Syd
Torsdag d. 14. januar 2016 kl. 19.15 

hos Henrik, LYFA-parken, Måløv Byvej 229 T, 2760 Måløv

Deltagere Afbud

Mia Knudsen

Ole Kveiborg

Henrik Wilson

Preben Svendsen

Martin Savery (ref.)

Dagsorden Referat

1 TV-pakker og internet Teksten på hjemmesiden er blevet opdateret, så den er 
mere præcis.
Der er desværre fejl i TV-opkrævningerne for dette 
kvartal. For meget betalt bliver modregnet næste gang.

2 Affaldsafhentning Tilbagevendende problem med manglende afhentning 
af glas og flasker omkring nytår. Vi kontakter 
Vestforbrændingen og Kommunen om dette. 
Søholmen får fremover 9 containere i stedet for hidtil 6.

3 Fællesarealer Der følges op på snerydningen, som nogle steder godt 
kan ske mere hensigtsmæssigt. 
Knækkede grene og stammer på stien ved 
Kongemosen blev bestilt fjernet af STV. 
Der bliver bestilt ekstra rensning af brønde.

4 Genbrugspladsen Jens Jørgen er genindsat som formand i Søndergård 
Nord og er dermed deres repræsentant i bestyrelsen 
for genbrugspladsen.

5 Fastelavn Invitationen omdeles snarest i postkasserne. 
Tilmeldingsformular kommer på hjemmesiden.

6 Økonomi Intet at bemærke.

7 Fælleshus Martin har sammen med Ege og senest også Preben 
deltaget i to møder i Kommunen. Vi vil gerne holde et 
snarligt møde med Søndergård Nords bestyrelse, for 
at brainstorme om Fælleshuset.

8 Eventuelt –

9 Næste møde Næste best.møde er 3. marts. 
Fastelavn er 7. feb. kl. 13.


